
 

 

Generalforsamling mandag d. 10. marts kl. 19 i Frivillighedens Hus, mødelok. 1, Perlegade 50 i 

Sønderborg 

 

 

Velkomst 

Oplæg med Claus fra Cyklistforbundet i Vejle, om hvordan godt samarbejde kan føre til en 

cykelvenlig kommune 

 

Claus deltog på Teams med en grundig gennemgang af muligheder for arbejdet i lokalforeningen. 

Desværre er Cykelforum gået i dvale, så vi må gribe fat i politikere og embedsmænd selv. 

 

• Arbejde politisk for at fremme gode vilkår for cyklister 

•  

• Tænke cyklisme ind i andre sammenhænge - sundhed, - klima, - grøn mobilitet, trængsel på vejene, - 

kombitransport 

•  

• Sikre skoleveje.  Kontakte skolebestyrelser for samarbejde. Bilfri hjerte-zoner ved skolen 

•  

• Påvirke forvaltningen. Finde kontakter i byrådet. Hold god tone 

•  

• Røde cykelbaner. Kan bruges, hvor det ikke er muligt at opfylde krav til cykelsti. 

•  

• Deles om arealer. På gågader stisystemer 

•  

• Prøv ideer af og lav evaluering 

•  

• Foto og videodokumentation 

•  

• Læs Vejle kommunes Grøn mobilitetsplan  

• https://www.vejle.dk/om-kommunen/projekter-i-vejle/242373 

•  

• Skab evt kontakt mellem forvaltninger i Sønderborg og Vejle 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.vejle.dk/om-kommunen/projekter-i-vejle/242373


 

 

Generalforsamling: 

 

Deltagere  Poul Erik, Jørn, John og Anne Mette (ref) 

 

1. Valg af dirigent og stemmetællere. 

 

Jørn vælges til dirigent 

 

2.Bestyrelsens Beretning 2024 

 

I marts måned havde vi vores generalforsamling, hvor vi havde inviteret Didde Lauritzen fra 

Sundhedsudvalget til at deltage. Hun havde med sig to medarbejdere der arbejder med 

cykelprojekter, set både fra den tekniske/praktiske side og en fra sundhedssiden. 

De lavede et godt oplæg, som også gav nogle gode diskussion og hvor både de og vi gik hjem 

med nye ting vi kunne bruge. 

Til Kultur og idræts natten i september var i igen til stede og fik gode samtaler med forbi 

passerende om forholdene som cyklist i Sønderborg og om hastighedsnedsættelse 

Vores henvendelse til Kommunen om at der på cykelstriben på Augustenborg Landevej ikke 

længere skulle være tilladt at være parkeret bar frugt og blev ændret i oktober 

Oktober var Anne Mette og John med til Landsmøde i København. 

Anne Mette var med til at dele reflekser ud på Rinkenæs skole i november, som en optakt til en 

kommende kampagne, som Cyklistforbundet har med GF Fonden. 

Desværre er aktiviteten i Cykelforum gået helt i stå i løbet af året og på trods af henvendelser, er 

der ikke kommet gang i noget. Meget skuffende da der bl.a. var udført arbejde med bedre 

cykelparkering ved banegården, som nu står uvist hen. 

 

3. Regnskab. 

 

Poul Erik gennemgår regnskabet der godkendes og sendes til Cyklistforbundet 

 

4. Indkomne forslag. 

 

Der er ikke kommet forslag 

 

5. Valg af bestyrelse. Anne Mette og Poul Erik er på valg og modtager genvalg 

 

Begge genvælges med applaus 

 

6. Valg af suppleant. 

 

Der vælges ingen supplant 

 

7. Valg af formand. 

 

John fortsætter 

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

 

Revisor Ulrik fortsætter og som ny revisorsuppleant vælges Bjarne Bruun Sørensen 

 



 

 

9. Valg af delegerede til landsmødet 

 

Bestyrelsen vælger deltagere, når tiden nærmer sig 

 

10. Fremtidig virksomhed 

 

Lokalafdelingen deltager i Kulturnat fredag den 5.sep 25 med en stand. Her udlåner  

Fri Bike et par cykler til udstilling 

 

Cykeltur i det fri lørdag den 9. august til Nordals 

 

Lobbyisme i forbindelse med kommunevalg til efteråret 

 

Vintercykling i samarbejde med Fri Bike 

 


